

Title (en)  
Mattress.

Title (de)  
Matratze.

Title (fr)  
Matelas.

Publication  
**EP 0051566 A1 19820512 (FR)**

Application  
**EP 81810437 A 19811030**

Priority  
CH 820280 A 19801104

Abstract (en)

The mattress is composed of a bag made of a soft linen, and of a series of modular element (12) made of latex foam, which are disposed transversally and side by side within the bag. The modular elements (12) are releasably linked together by means of molded plastic coupling pieces (30). Each modular element (12) is composed of three such pieces (30), and each piece is composed of a sort perforated plate (31), of a male coupling member (32) and of a female coupling member (33). Two corresponding modular elements (12) are coupled by engaging the opposite male (32) and female (33) coupling members.

Abstract (fr)

Le matelas est constitué par une housse, en toile souple, et par une série d'éléments modulaires (12), en mousse de latex, disposés transversalement, côté à côté, dans cette housse. Les éléments modulaires (12) sont reliés amoviblement les uns aux autres par des pièces d'accouplement (30) en matière plastique moulée. Ces pièces (30), trois par élément modulaire (12), sont formées chacune par une plaque souple ajourée (31), par un organe d'accouplement mâle (32) et par un organe d'accouplement femelle (33). On accouple deux éléments modulaires correspondant (12) en engageant les organes d'accouplement mâle (32) et femelle (33) en regard.

IPC 1-7  
**A47C 27/00**

IPC 8 full level  
**A47C 27/00** (2006.01); **A47C 31/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47C 27/001** (2013.01)

Citation (search report)

- US 2216991 A 19401008 - TROVILLO SALLIE D
- DE 921409 C 19541216 - SCHMITZ ARNO

Designated contracting state (EPC)  
AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0051566 A1 19820512**; DK 295882 A 19820701; ES 261198 U 19820616; ES 261198 Y 19830101; GR 75392 B 19840713;  
IL 64176 A0 19820228; JP S57501991 A 19821111; NO 822320 L 19820702; WO 8201465 A1 19820513; YU 261481 A 19831031;  
ZA 817506 B 19821027

DOCDB simple family (application)

**EP 81810437 A 19811030**; CH 8100118 W 19811103; DK 295882 A 19820701; ES 261198 U 19811103; GR 810166385 A 19811029;  
IL 6417681 A 19811102; JP 50338081 A 19811103; NO 822320 A 19820702; YU 261481 A 19811104; ZA 817506 A 19811029